



Dear All,

Kindly find attached all related race and registration information that you might need along the course of the preparation phase for the upcoming **BLOM BANK BEIRUT MARATHON 2019** in its 17th edition.

Attached are the Race, Registration, Race Day Info and the 'how to register' instructions.

Contact Details		
Name	Position	Task
Mouhamad Rasmi	Registration Coordinator	BBBM Registration Process

Email address	Contact number
registration@beirutmarathon.org	70 898 151 (hotline)

Registration Fees & Information

Race	Timed & Non-Timed Races	Age Category	Registration Fees (2 August till 25 October 2019)	Line Up	Start Time	Comments
42.195 KM Para Athletes	Timed	-	Free of Charge	06:10 AM	06:20 AM	To register for Push Rim, Hand Cycle, Visually Impaired, email us at paraathletes@beirutmarathon.org
42.195 KM Marathon	Timed	17 Years +	60.00 USD / 90,000 LBP	06:15 AM	06:30 AM	Registrants must complete the marathon within 07 hours.
42.195 KM Relay Race	Timed	14 Years +	160.00 USD / 240,000 LBP 6 Runners	06:15 AM	06:30 AM	To register a relay team of 6 runners, email relay@beirutmarathon.org +961 3 649 045 or +961 3 892 782
42.195 KM Junior Relay Race	Timed	14 – 18 Years	200.00 USD / 300,000 LBP 10 Runners	06:15 AM	06:30 AM	To register a relay team of 10 runners, email juniorelay@beirutmarathon.org +961 3 649 045 or +961 3 892 782
21.1 KM Half Marathon	Timed	14 Years +	35.00 USD / 52,500 LBP	06:40 AM	07:00 AM	Registrants must complete the half marathon within 3hrs.
21.1 KM Para-Athletes	Timed	14 Years +	Free of Charge	06:40 AM	07:00 AM	To register for Visually Impaired, email paraathletes@beirutmarathon.org
8 KM Race	Timed	14 Years +	30.00 USD / 45,000 LBP	07:40 AM	08:00 AM	Registrants must complete the race within 1hr 15min. This race is only for runners.
8 KM Para Athletes Race	Timed	Open to All	Free of Charge	08:00 AM	08:10 AM	To register for Standard Wheelchair, Leg Amputee, email paraathletes@beirutmarathon.org
5 KM Youth Race	Timed	10 - 17 Years	16.67 USD / 25,000 LBP	08:20 AM	08:45 AM	Registrants must complete the race within 1 hour and 15 min. Parents are not allowed to run with their children on the course.
5 KM Mentally Challenged Race	Timed	Open to All	Free of Charge	08:20 AM	08:45 AM	To register, please email us at paraathletes@beirutmarathon.org
Run With Parents 1 KM	Not Timed	9 Years and younger	20.00 USD / 30,000 LBP Inc. 1 Guide (Additional Guide 6.67 USD / 10,000 LBP)	09:10 AM	09:20 AM	Parents should ONLY register the name of the child. The registration fee covers the child & 1 guide.
Para Athletes 1 KM	Not Timed	Open to All	Free of Charge	09:10 AM	09:20 AM	To register please email paraathletes@beirutmarathon.org
FUN RUN (8 KM)	Not Timed	Open to All	26.67 USD 40,000 LBP	09:00 AM	09:40 AM	Registrants must complete the fun run within 2hrs 30min.

**** All age categories in the timed races will be based on the Date of Birth and not on the Year of Birth.**

التسجيل وتفاصيل السباقات

التفاصيل	الإطلاق	الإصطفاف	رسم التسجيل	فئة العمر	التوقيت	السباق
للتسجيل في فئة (كراسي متحركة تقليدية، بوش ريم، مكفوفين، هاند سايكل) التواصل عبر البريد الإلكتروني paraathletes@beirutmarathon.org	06:20 صباحاً	06:10 صباحاً	مجانياً	-	مع توقيت	42.195 كلم لذوي الإحتياجات الخاصة
على المشاركين إنهاء مسافة السباق في خلال 7 ساعات و هو الوقت الذي سيتم بعده فتح الطريق.	06:30 صباحاً	06:15 صباحاً	90,000 ل.ل. 60.00 د.أ.	17 سنة وما فوق	مع توقيت	42.195 كلم سباق الماراثون
للتسجيل في سباق البدل (6 عدّائين) التواصل عبر البريد الإلكتروني relay@beirutmarathon.org +961 3 649 045 or +961 3 892 782	06:30 صباحاً	06:15 صباحاً	240,000 ل.ل. 160.00 د.أ.	14 سنة وما فوق	مع توقيت	42.195 كلم سباق البدل
للتسجيل في سباق البدل للشباب (10 عدّائين) التواصل عبر البريد الإلكتروني juniorrelay@beirutmarathon.org +961 3 649 045 or +961 3 892 782	06:30 صباحاً	06:15 صباحاً	300,000 ل.ل. 200.00 د.أ.	14 - 18 سنة	مع توقيت	42.195 كلم سباق البدل للشباب
على المشاركين إنهاء مسافة السباق في خلال ثلاث ساعات.	07:00 صباحاً	06:40 صباحاً	52,500 ل.ل. 35.00 د.أ.	14 سنة وما فوق	مع توقيت	21.1 كلم سباق نصف الماراثون
للتسجيل في فئة المكفوفين التواصل عبر البريد الإلكتروني paraathletes@beirutmarathon.org	07:00 صباحاً	06:40 صباحاً	مجانياً	14 سنة وما فوق	مع توقيت	21.1 كلم لذوي الإحتياجات الخاصة
على المشاركين إنهاء مسافة السباق في خلال ساعة وخمسة عشر دقيقة.	08:00 صباحاً	07:40 صباحاً	45,000 ل.ل. 30.00 د.أ.	14 سنة وما فوق	مع توقيت	8 كلم سباق
للتسجيل في فئة (كراسي متحركة تقليدية، أطراف اصطناعية) التواصل عبر البريد الإلكتروني paraathletes@beirutmarathon.org	08:10 صباحاً	08:00 صباحاً	مجانياً	لجميع	مع توقيت	8 كلم لذوي الإحتياجات الخاصة
على المشاركين إنهاء مسافة السباق في خلال ساعة وخمسة عشر دقيقة. لا يحق للاهل الركض مع أطفالهم على مسار السباق.	08:45 صباحاً	08:20 صباحاً	25,000 ل.ل. 16.67 د.أ.	10 - 17 سنة	مع توقيت	5 كلم سباق الشباب
للتسجيل في هذه الفئة التواصل عبر البريد الإلكتروني paraathletes@beirutmarathon.org	08:45 صباحاً	08:20 صباحاً	مجانياً	لجميع	مع توقيت	5 كلم لذوي الإعاقة الذهنية
على الأهل تسجيل أسماء الأطفال فقط. رسم التسجيل يشمل الطفل مع مرشد واحد.	09:20 صباحاً	09:10 صباحاً	30,000 ل.ل. 20.00 د.أ. مع مرشد واحد (مرشد إضافي) 10,000 ل.ل. 6.67 د.أ.)	9 سنوات وما دون	بدون توقيت	1 كلم للأطفال مع ذويهم
للتسجيل في هذه الفئة التواصل عبر البريد الإلكتروني paraathletes@beirutmarathon.org	09:20 صباحاً	09:10 صباحاً	مجانياً	لجميع	بدون توقيت	1 كلم لذوي الإحتياجات الخاصة
على المشاركين إنهاء مسافة السباق في خلال ساعتين ونصف.	09:40 صباحاً	09:00 صباحاً	40,000 ل.ل. 26.67 د.أ.	لجميع	بدون توقيت	سباق المرح (8 كلم)

IMPORTANT DATES

Event	Date	Location
Launching Ceremony	06 August 2019	Le Bristol Beyrouth The Convention Room
Registration Points	02 August – 25 October 2019	<ul style="list-style-type: none"> - Online: www.beirutmarathon.org - BLOM BANK (All Branches) - Spinneys (All Branches) - Beirut Marathon Association Offices (Hazmieh)
	25 September – 25 October 2019	- ABC Ashrafieh Stand
Registration Deadline	25 October 2019	All registration points
BIB PICK UP	6, 7, 8 & 9 November 2019	Marathon Village Train Station, Mar Mikhael
		02:00 PM till 10:00 PM

التواريخ المهمة

المكان	التاريخ	الحدث
فندق لي بريستول بيروت صالة: The Convention Room	06 أغسطس 2019	حفل إطلاق بلوم بنك بيروت ماراثون 2019
<ul style="list-style-type: none"> - الموقع الإلكتروني : beirutmarathon.org - بلوم بنك (جميع الفروع) - Spinneys (جميع الفروع) - مكتب جمعية ماراثون بيروت (الحازمية) 	02 آب – 25 تشرين الأول 2019	نقاط التسجيل
- ABC (أشرفية)	25 أيلول 2019	
جميع نقاط التسجيل	25 تشرين الأول 2019	آخر موعد للتسجيل
القرية الماراثونية محطة سكك الحديد ، مار مخايل من الساعة الثانية ظهراً إلى الساعة العاشرة مساءً	6, 7, 8 و 9 تشرين الثاني 2019	استلام الأرقام

RACE DAY INFO

Start Line	All races start at Beirut Waterfront Gn. Wissam El Hassan Avenue
Finish Line	Two parallel finish lines separated by Martyrs' Square in Beirut Downtown. <ul style="list-style-type: none"> • 1 KM, 5 KM, and 8 KM Finish • 42.195 KM and 21.1 KM Finish
Baggage Handling Services	<ul style="list-style-type: none"> • Runners can put their bags in the baggage trucks located in each gathering area at the Start Line. All runners can pick up their bags from the Baggage Trucks at the Finish Line at Martyrs' Square. • Runners who do not retrieve their bags on Race Day have until the 15th of November 2019 to do so from the Beirut Marathon Association offices (Monday to Friday; 09.00 AM till 04.00 PM), after which, all bags will be donated to NGOs. • Do not place any valuable items inside your bag(s). • The Beirut Marathon Association will not be held responsible for any lost or stolen personal belongings on race day.
Available Parking On Race Day	<ul style="list-style-type: none"> • Beirut Waterfront • Beirut Souks • Charles El Helou • Forum De Beirut (Shuttle Buses Available)
Race Day Instructions	<ul style="list-style-type: none"> • Retrieve your runner's kit from the BIB PICK UP on November 06, 07, 08 and 09, 2019 from 02:00 PM till 10:00 PM from the 'Marathon Village', Train Station, Mar Mikhael • All Marathon and Half Marathon runners are obliged to pick their Race Kit in person from the BIB PICK UP (Marathon Village). All Runners must present their ID as proof • Do not remove the tag from the BIB • Do not switch, fold or wrinkle your BIB • Do not switch your BIB with any other participant • Pin the BIB using the four secure pins found in the envelope • The BIB should be clearly visible on the front of the chest • The BIB should be shown clearly from Start to Finish to make sure you have a proper timing and nice photos • NO BIB-TAG = NO TIMING
Award Ceremony	<p>RACE DAY AWARDS CEREMONY at 11.00 AM (Martyr's Square, Finish Line)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Marathon Overall Winners • Marathon Overall Para-Athletes Winners • Marathon Lebanese Overall Winners <p>RACE DAY AWARDS CEREMONY at 07.00 PM (Monroe Hotel)</p> <ul style="list-style-type: none"> • All Marathon Age Categories Winners • Half Marathon Overall & Age Categories Winners • Marathon & Half-Marathon Para-Athletes Categories' Winners <p>THANK YOU AWARDS CEREMONY (27 November 2019, Monroe Hotel)</p> <ul style="list-style-type: none"> • 8 KM Race & 8 KM Para Athletes Winners • 5 KM Race & 5 KM Mentally Challenged Winners • All Relay Races Winners
Community Engagement & Vehicle Removal	<p>If the Race Course intersects with your home address, show your support to the runners by cheering them in your neighborhood. Please help by parking your vehicle off the route from Saturday the 09th of November before 09:00 PM until Sunday the 10th of November after 01:00 PM.</p> <p>Please ensure that your car is not parked on the race route prior to this time.</p> <p><i>Runners and Para-Athletes competitors are vulnerable to parked cars.</i> <i>For further details about road closures, directions, maps and race info, check our website www.beirutmarathon.org</i></p>

معلومات السباق

الإطلاق	نقاط التجمع والإنطلاق لجميع السباقات في واجهة بيروت البحرية – جادة اللواء وسام الحسن
الوصول	نقطتا الوصول لجميع السباقات في ساحة الشهداء – وسط بيروت <ul style="list-style-type: none"> • 1 كلم / 5 كلم / 8 كلم • 42.195 كلم / 21.1 كلم
تسلم وتسليم الأمتعة	<ul style="list-style-type: none"> • يوجد شاحنات لجمع الأمتعة في منطقة التجمع عند خط الإنطلاق. يمكن التوجه بعد انطلاق السباق إلى ساحة الشهداء قرب خط الوصول لإستلام الأمتعة. • في حال عدم استلامها يوم السباق، الرجاء التوجه إلى جمعية بيروت ماراثون ضمن دوام العمل من الساعة 9:00 صباحاً وحتى 4:00 بعد الظهر في مهلة أقصاها أسبوع حيث يتم بعدها التبرع بالحقائب إلى جمعيات خيرية. • ملاحظة: إن جمعية بيروت ماراثون غير مسؤولة عن أي غرض يفقد أو يسرق يوم السباق لذا لا تضع أغراضاً ثمينة داخل الحقيبة.
المواقف المؤمنة يوم السباق	<ul style="list-style-type: none"> • واجهة بيروت البحرية • أسواق بيروت • فوروم دو بيروت (خدمة باصات للنقل متوفرة) • شارل الحلو
تعليمات هامة	<ul style="list-style-type: none"> • إستلام أرقام السباق من القرية الماراثونية في محطة السكك الحديدية، مار مخايل، أيام 6, 7, 8 و 9 تشرين الثاني 2019 من الساعة 02:00 بعد الظهر إلى 10:00 مساءً. • يجب على جميع عداؤو الماراثون و نصف الماراثون أن يحضروا شخصياً و ابراز بطاقة تعريف الشخصية لإستلام رقم السباق من مركز استلام الأرقام (القرية الماراثونية) • يتوجب عدم المس بوحدة التوقيت المدمجة برقم السباق من الخلف. • يثبت رقم السباق على الجهة الأمامية من القميص بواسطة 4 دبابيس موضوعة داخل المغلف. • يجب عدم طي أو تعديل رقم السباق. • يجب أن يكون رقم السباق ظاهراً خلال المسار من أجل تدوينه من قبل الحكام وللحصول على صور جميلة. • لا نتيجة دون وحدة التوقيت المدمجة برقم السباق!
حفل توزيع الجوائز	<p>حفل توزيع الجوائز يوم السباق الساعة 11.00 صباحاً في ساحة الشهداء, خط الوصول</p> <ul style="list-style-type: none"> • جميع الفائزين في فئة الماراثون • جميع الفائزين في فئة الماراثون – الإحتياجات الخاصة • جميع الفائزين في فئة الماراثون – لبنانيون <p>حفل توزيع الجوائز يوم السباق الساعة 07.00 مساءً في فندق المونرو</p> <ul style="list-style-type: none"> • جميع الفائزين في فئة الماراثون – الفئات العمرية • جميع الفائزين في فئة النصف ماراثون و الفئات العمرية • جميع الفائزين في فئة الماراثون ونصف الماراثون – الإحتياجات الخاصة <p>حفل توزيع الجوائز (27 تشرين الثاني 2019, فندق المونرو)</p> <ul style="list-style-type: none"> • جميع الفائزين في سباق 8 كلم و 8 كلم للإحتياجات الخاصة • جميع الفائزين في سباق 5 كلم و 5 كلم لذوي الإعاقة الذهنية • جميع الفائزين في سباقات البديل
مشاركة و تفاعل المجتمع و سحب الأليات على مسار السباق	<p>نتمى من القاطنين على جانبي مسار سباق بلوم بنك بيروت ماراثون مشاركتكم في هذا الحدث عبر تشجيعكم للعدائين الذين سيمرون على مقربة من مكان إقامتكم.</p> <p>وعدم ركن الياتكم على المسار المذكور وإيقافها في مكان آخر وذلك يوم السبت الواقع في 09 تشرين الثاني 2019 من الساعة 09:00 مساءً لغاية الساعة 01:00 ظهراً من يوم الأحد الواقع في 10 تشرين الثاني.</p> <p>إن تعاونكم يساهم في تأمين سلامة العدائين لفننتي الأسوياء والإحتياجات الخاصة</p> <p>يمكنكم تحميل معلومات السباق ومواعيد إقفال الطرقات من موقع الجمعية الإلكتروني www.beirutmarathon.org</p>

Stations along the different courses

Distance in KM	Station
Every 2.5 KM	Water
Every 7.5 KM	Sponge, Gatorade, Fruits
5 KM, 10 KM, 15 KM, 20 KM, 25 KM, 30 KM, 35 KM	Elite Drinks
From Start to Finish	Judges, Marshals, Cheering Stations, Lebanese Red Cross and Cyclists supporting and controlling the course
At every relay station (5 KM, 15 KM, 20 KM, 30 KM, 35 KM)	Toilets
5 KM, 15 KM, 20 KM, 21.1 KM, 30 KM, 35 KM, U-turns	Timing System

المحطات الموجودة على مسارات السباقات

محطات المياه	كل 2.5 كلم
إسفنج و غايٲورايد, فاكهة	كل 7.5 كلم
مشروب خاص بعدائي النخبة	عند 5 كلم, 10 كلم, 15 كلم, 20 كلم, 25 كلم, 30 كلم, 35 كلم
حكّام , محطات ترفيهيّة , الصليب الأحمر اللبناني , مراقبون ودرّاجون لمراقبة المسار	من الإنطلاق حتّى الوصول
دورات مياه	عند محطات البديل 5 كلم, 15 كلم, 20 كلم, 30 كلم, 35 كلم
نظام التوقيت الإلكتروني	عند 5 كلم, 15 كلم, 20 كلم, 21.1 كلم, 30 كلم, 35 كلم والمنعطفات

REGISTRATION INFORMATION

Technical Info, NGO Instructions and Important Deadlines

Registration Fees & NGOs' Contribution

Race	Registration Fee
42.195 KM Para Athletes	Free
42.195 KM Marathon	\$60.00 USD
42.195 KM Relay Race	\$160.00 USD
42.195 KM Junior Relay Race	\$200.00 USD
21.1 KM Half Marathon	\$35.00 USD
21.1 KM Para-Athletes	Free
8 KM Race	\$30.00 USD
8 KM Para Athletes	Free
5 KM Youth Race	\$16.67 USD
5 KM Mentally Challenged	Free
Run with Parents 1 KM	\$20.00 USD
1 KM Para Athletes	Free
Fun Run 8 KM	\$26.67 USD

* Every participant running for a cause will be contributing 25% of the registration fee to that cause.

*All registration fees should be settled by the **02 November 2019**; otherwise, all data will be disregarded and registration will be cancelled after that date.

* Races' Capacity

There is a limited capacity for each race, once this number is reached, the race will automatically close regardless of the deadline. Capacity is based on '1st come 1st served" basis.

You MUST click on 'COMPLETE REGISTRATION' to secure your place.

PLEASE MAKE SURE YOU COLLECT ALL INFORMATION AS EARLY AS POSSIBLE & SUBMIT YOUR INFORMATION.

** Schools / Guides

Every school registering a team of runners, will be entitled to guides according to the guidelines;

1 to 10 children 1 Guide Free of Charge

11 to 20 Children 2 Guides Free of Charge

21 to 30 Children 3 Guides Free of Charge

Etc

HOW TO REGISTER

Individual, Corporate, NGOs & Team Registration Instruction

The online registration is available to facilitate and streamline the registration process for all individuals, groups and corporates.

9 Runners and below;

- Online Registration allows you to register up to 9 runners online, and payment can be made by credit or/and debit card. No need to open an account & request credentials.
- Otherwise, you can register at the Beirut Marathon Association Offices (Hazmieh) or at any Spinneys Branch.

10 Runners and above;

If your group comprises of more than 10 runners, you will need to open an account on bmaregistration.org & upload your data via an 'registration excel template'.

Steps for online team registration

- o Request your credentials by sending an email to registration@beirutmarathon.org
- o The registration team will send you a username, password and instructions on how to open your account online. They will also send you the 'registration excel template' Or you can download the 'registration excel template' online.
- o If you have more than 1 team under your group, you can access the same account & upload different excel sheets.
- o Once your data is submitted, an invoice will be automatically issued (and a credit note if you are an NGO) to settle your payment before the abovementioned deadline.

Method of Payment

Payment Deadline: 02 November 2019

Payment can be made via;

- **Cheque** delivered to the Beirut Marathon Association Offices (Hazmieh), made out to BEIRUT MARATHON ASSOCIATION.
- **Cash** at the Beirut Marathon Association Office
- **Bank transfer** to the below account. Once the transfer is made, it is mandatory you send us a copy of the swift to enable us to follow up the payment. Swift copies should be emailed to faten.doughan@beirutmarathon.org

Bank:	BLOM BANK SAL
Account Name	Beirut Marathon Association
IBAN Number (USD)	LB56 0014 0000 4002 3041 1848 0710
IBAN Number (LBP)	LB21 0014 0000 4001 3041 1848 0711
Swift Code	BLOMLBBX

Payment Terms & Conditions

Upon receiving the invoice, please make sure to settle the payment no later than 02 November 2019.

Amount	1 st Payment (by 02 November 2019)	Closing Balance (by 12 December 2019)
Amounts less than \$5,000 USD	100%	-
Amounts Above \$5,001 USD	70% Down Payment	30% Closing Balance

Late Payments Penalties

The Beirut Marathon Association reserves the right to reduce or cancel any contribution from Registration Fees, should payments not be settled in full by the above stated date.

*To avoid any inconvenience and in order to secure your participation at the event, kindly abide by the new rules and regulations in place.

Registration Categories

Races	Categories
42.195 KM Marathon	<ul style="list-style-type: none"> ○ Overall ○ 17 – 19 Years ○ 20 – 24 Years ○ 25 – 29 Years ○ 30 – 34 Years ○ 35 – 39 Years ○ 40 – 44 Years ○ 45 – 49 Years ○ 50 – 54 Years ○ 55 – 59 Years ○ 60 – 64 Years ○ 65 – 69 Years ○ 70 – 74 Years ○ 75 – 79 Years ○ 80 Years and above
42.195 KM Relay Race	<ul style="list-style-type: none"> ○ Overall ○ University ○ Girls
42.195 KM Para-Athletes	<ul style="list-style-type: none"> ○ Push Rim ○ Hand Cycle ○ Visually Impaired
21.1 KM Half Marathon	<ul style="list-style-type: none"> ○ Overall ○ 14 – 15 Years ○ 16 – 17 Years ○ 18 – 19 Years ○ 20 – 34 Years ○ 35 – 39 Years ○ 40 – 49 Years ○ 50 – 59 Years ○ 60 Years and over
21.1 KM Half Marathon	<ul style="list-style-type: none"> ○ Visually Impaired
8 KM Race	<ul style="list-style-type: none"> ○ Fitness Centers ○ Overall ○ 14 – 15 Years ○ 16 – 17 Years ○ 18 – 19 Years ○ 20 – 34 Years ○ 35 – 39 Years ○ 40 – 49 Years ○ 50 – 59 Years ○ 60 Years and over
8 KM Para Athletes	<ul style="list-style-type: none"> ○ Standard Wheelchair ○ Leg Amputee
Fun Run 8 KM	<ul style="list-style-type: none"> ○ None

5 KM Youth Race	<ul style="list-style-type: none"> ○ Overall ○ 10 – 11 Years ○ 12 – 13 Years ○ 14 – 15 Years ○ 16 – 17 Years
5 KM Para-Athletes	<ul style="list-style-type: none"> ○ Mentally Challenged
Run with Parents 1 KM	<ul style="list-style-type: none"> ○ None
1 KM Para-Athletes	<ul style="list-style-type: none"> ○ Mentally Challenged